
Møteprotokoll

Utval: Formannskapet
Møtestad: Kommunestyresalen
Dato: 02.11.2020
Tid: Kl. 16:00

Følgande medlemmer møtte Parti
Jarle Nilsen AP
Svanhild I. Lyge Andersen AP
Veronika B. Brekke Jakobsen AP
Rune Midtun FRP
Jan Birger Medhaug H
Randi Wisnæs H
Helge Thorheim KL
Alf Magne Grindhaug KRF
Tor Asle Grønningen SP
Odd Magne Brandt Hansen SV

Forfall Parti Varamedlem Parti
Tor Kristian Gaard H Ole Kristian Nilsen H

Møtenotater:

I forkant av møtet ble det avholdt orientering om rusmiddelpolitisk handlingsplan av SLT koordinator
Siri Merete Alfheim og politikontakt Maria Runde Nygaard.

Innkallingen godkjent.

Utlagt på representantenes bord: Informasjonsmøte 18. november - Statlig finansiering av
omsorgstjenester. Saken tilført på referatlisten som sak RS 067/20.

Sakslisten godkjent.

Randi Wisnæs(H) og Alf Magne Grindhaug (KRF) valgt til å godkjenne protokollen.

Møtet slutt kl. 16:55

Godkjent av:

Jarle Nilsen (AP) Randi Wisnæs (H) Alf Magne Grindhaug (KRF)
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Sakliste 
 
Sak nr. Sakstittel  
132/20 Oversendelsesforslag fra kommunestyret 19.10.20  

133/20 Budsjettregulering,  økt vedlikehold og utskiftning av 
avløpsledninger. 

 

134/20 Disponering av utbetaling fra havbruksfondet 2020  

135/20 Vedtak om kommunedelplan naturmangfold  

136/20 Samlesak for referatsaker  

137/20 Samlesak for spørsmål  
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132/20 Oversendelsesforslag fra kommunestyret 19.10.20 
 
      
 

02.11.2020 Formannskapet 
 
Behandling 
 
1. Oversendelsesforslag fremsatt av Krog (MDG) i sak KST – 133/20 Behov for flere kontor: 
Det foreslås å investere inntil 10 % ekstra av kostnadsoverslaget på 4,5 mill i tillegg for å dekke  
takflaten med solceller. 
 
Oversendelsesforslag fremsatt av Krog (MDG) ble tatt til orientering.  
 
 
2. Oversendelsesforslag fremsatt av Krog (MDG) i sak KST 021/20 Presentasjon - Oppstart av 
bompengeutredningen på Haugalandet 
Formannskap/Kommunestyre i Karmøy kommune tar initiativ ovenfor relevante organ til en  
gjennomgang av Haugalandspakken. Formålet med en ekstern gjennomgang er å avdekke hvorfor  
det i løpet av gjennomføringen av Haugalandspakken har oppstått et stadig større avvik mellom den  
planlagt prosjektporteføljen og de faktisk gjennomførte prosjektene.  
 
Ordfører foreslo at formannskapet oversender forventning og støtte til arbeidet til Rogaland 
Fylkeskommune og viser til ønske om å delta i forvaltningsrevisjonsrapport i Haugalandsrapporten . 
Brevet vedlegges referatlisten til formannskapet og kommunestyret. 
 
Formannskapet oversender brev til Rogaland Fylkeskommune. Brevet og svaret fra 
fylkeskommunen legges på referatlisten til formannskapet og kommnunestyret. 
 
 
 
3. Oversendelsesforslag fremsatt av Halleland (AP) i sak KST 141/20 Samlesak for spørsmål 
 
Med bakgrunn i sak 20/26179 ber kommunestyret rådmannen komme med forslag om en revidert 
strategi for tilsyn og ulovlighetsoppføring og at det følges opp i budsjett- og økonomiplan. 
 
Oversendelsesforslaget ble oversendt rådmannen for utarbeiding av politisk sak. 
 
 
 
4. Oversendelsesforslag fremsatt av Levinsen (SV) i sak KST 141/20 Samlesak for spørsmål: 
 
1. Karmøy kommune evaluerer iPad ordningen elevene har i dag på skolene på lik linje med andre 
kommuner som er igang med en evaluering. 
2. Kommunen kvalitetssikrer fortløpende at de Teknologiske løsninger som er introdusert i skolen 
skal være tilpasset barnas alder og modenhet 
3. Utvalget ser på hvilke ordninger kommunen har på forsikringer på skolens ipader. 
4. Kommunen vektlegger brukermedvirkning fra lærere og foreldre. 
Et ytringsklima må også sikres i en slik prosess." 
 
Oversendelsesforslaget er videresendt til hovedutvalg oppvekst og kultur. 
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5. Oversendelsesforslag fremsatt av Løndalen (KL) i sak KST 141/20 Samlesak for spørsmål: 
 
Administrasjonen bes utrede  
Ulike ordninger og tilskudd for solceller på nybygg  
Ulike solcellepaneler som kan fungere som erstatning for takplater  
Ulike fordeler ved solceller på energivennlige bygg 
 
Ordfører informerte om at rådmannen har satt av 1,8 mill i budsjettet til dette. 
Hansen (SV) ønsker tilbakemelding fra Haugaland kraft om dette er lønnsomt, og ønsker en plan for 
hvordan dette skal gjennomføres. 
 
Formannskapet vil invitere Haugaland Kraft til å avholde en orientering ang solceller og 
bruk/lønnsomhet rundt dette. 
 
Oversendelsesforslaget ble tatt til orientering.  
 
 
 
6. Oversendelsesforslag fremsatt av Melhus (KL) i sak KST 141/20 Samlesak for spørsmål: 
 
Kommunestyret ber om en utredning fra rådmann om hvilke merkostnader opprettelse av nullavtaler 
vil ha for kommunen, og om det er mulig å tilby det i områder med ekstra utfordringer mht 
legedekning. 
 
Rådmannen utarbeider notat og legger på referatlisten til kommunestyret i november. 
 
 
 
7. Oversendelsesforslag fremsatt av Krog (MDG) i sak KST 141/20 Samlesak for spørsmål: 
 
Det utarbeides en oversikt over bruk av ulike sprøytemiddel i Karmøy kommune. både mengder og 
bruksområde. Det foretas en vurdering av alternative bekjempningsmidler eller metoder. 
Denne prosessen skal ha som mål å minimere, og på sikt totalt utfase, bruk av sprøytemidler i 
Karmøy kommunes regi. 
 
Hansen (SV) ønsker tilbakemelding på resultatene fra tidligere forsøk på dette i Karmøy kommune. 
 

Rådmannen utarbeider notat og legger på referatlisten til kommunestyret i november. 

 
 

 
FSK - 132/20 Vedtak: 
 
1. Oversendelsesforslag fremsatt av Krog (MDG) i sak KST – 133/20 Behov for flere kontor: 
 
Vedtak: 
Oversendelsesforslag fremsatt av Krog (MDG) ble tatt til orientering.  
 
 
 
2. Oversendelsesforslag fremsatt av Krog (MDG) i sak KST 021/20 Presentasjon - Oppstart av 
bompengeutredningen på Haugalandet 
 
Vedtak: 
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Formannskapet oversender brev til Rogaland Fylkeskommune. Brevet og svaret fra 
fylkeskommunen legges på referatlisten til formannskapet og kommnunestyret. 
 
 
 
3. Oversendelsesforslag fremsatt av Halleland (AP) i sak KST 141/20 Samlesak for spørsmål 
 
Vedtak: 
Oversendelsesforslaget ble oversendt rådmannen for utarbeiding av politisk sak. 
 
 
 
4. Oversendelsesforslag fremsatt av Levinsen (SV) i sak KST 141/20 Samlesak for spørsmål: 
 
Vedtak: 
Oversendelsesforslaget er videresendt til hovedutvalg oppvekst og kultur. 
 
 
 
5. Oversendelsesforslag fremsatt av Løndalen (KL) i sak KST 141/20 Samlesak for spørsmål: 
 
Vedtak: 
Oversendelsesforslaget ble tatt til orientering.  
 
 
 
6. Oversendelsesforslag fremsatt av Melhus (KL) i sak KST 141/20 Samlesak for spørsmål: 
 
Vedtak: 
Rådmannen utarbeider notat og legger på referatlisten til kommunestyret i november. 
 
 
 
7. Oversendelsesforslag fremsatt av Krog (MDG) i sak KST 141/20 Samlesak for spørsmål: 
 
Vedtak: 
Rådmannen utarbeider notat og legger på referatlisten til kommunestyret i november. 
 
 
 
 

133/20 Budsjettregulering,  økt vedlikehold og utskiftning av 
avløpsledninger. 
 

1. Karmøy kommunestyre vedtar 3,5 mill. kroner til økte vedlikeholdsprosjekter i 2020, 
finansiert med mindre avsetning til selvkostfond. 
 

2. Dette medfører følgende endringer i årsbudsjettet for 2020: 
 
I budsjettskjema 1A: 
Korrigert sum bevilgninger drift, netto endres med +3,5 mill. kroner 
Netto avsetninger til eller bruk av bundne driftsfond -3,5 mill. kroner. 
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I budsjettskjema 1B 
Korrigering for netto avsetning til eller bruk av bundne driftsfond i tjenesteområdene økes 
med 3,5 mill. kroner.   

 
 

02.11.2020 Formannskapet 
 
Behandling 
Innstillingen enstemmig vedtatt. 
 
FSK - 133/20 Vedtak: 

1. Karmøy kommunestyre vedtar 3,5 mill. kroner til økte vedlikeholdsprosjekter i 2020, 
finansiert med mindre avsetning til selvkostfond. 
 

2. Dette medfører følgende endringer i årsbudsjettet for 2020: 
 
I budsjettskjema 1A: 
Korrigert sum bevilgninger drift, netto endres med +3,5 mill. kroner 
Netto avsetninger til eller bruk av bundne driftsfond -3,5 mill. kroner. 
 
I budsjettskjema 1B 
Korrigering for netto avsetning til eller bruk av bundne driftsfond i tjenesteområdene økes 
med 3,5 mill. kroner.   

 
 
 
 

134/20 Disponering av utbetaling fra havbruksfondet 2020 
 

1. Karmøy kommune vedtar følgende disponering av havbruksfondet i 2020: 
· Utredning av næringspotensialet i kommunens sjøarealer (350 000 kr) 
· Dekning av kostnader ekspropriasjon Fjord Motorpark (750 000 kr) 
· Avsatt til næringsformål på kommunens disp.fond (3 787 000 kr) 

 
2. Det gjøres følgende endringer i budsjettet for 2020 

 
I budsjettskjema 1A: 
  Andre generelle inntekter endres med -4 887 000 kr (økt inntekt havbruksfond) 
  Netto avsetning ubundne fond endres med 3 787 000 kr 
  Sum bevilgninger drift endres med 1 000 000 kr 
 
I budsjettskjema 1B: 
  Rammen for tjenesteområde 14 næring økes med 350 000 kr 
  Rammen for tjenesteområde 5 idrett økes med 750 000 kr 

 

02.11.2020 Formannskapet 
 
Behandling 
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Korrigering vedtakstekst, foreslått av Alf Magne Grindhaug, Kristelig Folkeparti 
I forslag til vedtak er det en teknisk feil. 
I punkt 2 budsjettskjema 2 står tallet 1 000 000. 
Det korrekte skal være 1 100 000. 
 
Hansen (SV) avga stemmeforklaring, og ønsker å stemme mot forslaget fra rådmannen da det ikke er 
ønskelig å bruke midler fra havbruksfondet til Fjord Motorpark. 
 
Midtun (FRP) avga stemmeforklaring, og viser til at midlene må dekkes inn en plass, og 
havbruksfondet er frie midler. 
 
Thorheim (KL) avga stemmeforklaring, og tar forbehold om endring i votering i kommunestyret. 
Ordfører ber rådmannen om oversikt over brukte midler til Fjord Motorpark så langt, hva som 
forventes bruks videre, og hvilke tiltak  midlene er brukt til og hvilke økonomiske forpliktelser 
eventuelt kommunen har i fortsettelsen. Oversikten skal medfølge til behandling i kommunestyret. 
 
Votering: 
Innstillingen vedtatt mot 1 stemme (SV 1) 
 
FSK - 134/20 Vedtak: 

1. Karmøy kommune vedtar følgende disponering av havbruksfondet i 2020: 
· Utredning av næringspotensialet i kommunens sjøarealer (350 000 kr) 
· Dekning av kostnader ekspropriasjon Fjord Motorpark (750 000 kr) 
· Avsatt til næringsformål på kommunens disp.fond (3 787 000 kr) 

 
2. Det gjøres følgende endringer i budsjettet for 2020 

 
I budsjettskjema 1A: 
  Andre generelle inntekter endres med -4 887 000 kr (økt inntekt havbruksfond) 
  Netto avsetning ubundne fond endres med 3 787 000 kr 
  Sum bevilgninger drift endres med 1 100 000 kr 
 
I budsjettskjema 1B: 
  Rammen for tjenesteområde 14 næring økes med 350 000 kr 
  Rammen for tjenesteområde 5 idrett økes med 750 000 kr 

 
 
 

135/20 Vedtak om kommunedelplan naturmangfold 
 
Rådmannens forslag til vedtak: 
Formannskapet vedtar at Karmøy skal utarbeide kommunedelplan for naturmangfold. 
 
 

02.11.2020 Formannskapet 
 
Behandling 
Innstillingen enstemmig vedtatt. 
 
FSK - 135/20 Vedtak: 
Formannskapet vedtar at Karmøy skal utarbeide kommunedelplan for naturmangfold. 
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136/20 Samlesak for referatsaker 
 
 
 

02.11.2020 Formannskapet 
 
Behandling 
RS 062/20 - Landbruket i Rogaland sin heiderspris 2020 
Tatt til etterretning 
 
RS 063/20 -  Søknad om intensjonsavtale mellom Karmøy kommune og SMISO Rogaland 
Tatt til etterretning 
 
RS 064/20 - Startlån status 
Tatt til etterretning 
 
RS 065/20  - Høring - NOU 2020: 11 Den tredje statsmakt - Domstolene i endring 
Saken ble utsatt til neste møte i formannskapet. 
 
RS 066/20 - Høringsbrev - forslag til forlengelse av midlertidige endringer i plan- og bydningsloven 
for å avhjelpe konsekvenser av covid-19. 
Tatt til etterretning 
 
RS 067/20 - Lagt ut på bordet: Informasjonsmøte 18. november - Statlig finansiering av 
omsorgstjenester. 
Karmøy kommune skal delta på møte med regleringen og departementet. 
Saken settes på sakslisten for møtet 14. desember. Dersom svar fra departementet ikke foreligger, 
kan dette legges på bordet. 
Tatt til etterretning. 
 
 
FSK - 136/20 Vedtak: 
RS 062/20 - Landbruket i Rogaland sin heiderspris 2020 
Tatt til etterretning 
 
RS 063/20 -  Søknad om intensjonsavtale mellom Karmøy kommune og SMISO Rogaland 
Tatt til etterretning 
 
RS 064/20 - Startlån status 
Tatt til etterretning 
 
RS 065/20  - Høring - NOU 2020: 11 Den tredje statsmakt - Domstolene i endring 
Saken ble utsatt til neste møte i formannskapet. 
 
RS 066/20 - Høringsbrev - forslag til forlengelse av midlertidige endringer i plan- og bydningsloven 
for å avhjelpe konsekvenser av covid-19. 
Tatt til etterretning 
 
RS 067/20 - Lagt ut på bordet: Informasjonsmøte 18. november - Statlig finansiering av 
omsorgstjenester. 
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Tatt til etterretning. 
 
 
 
 

137/20 Samlesak for spørsmål 
 
 
 

02.11.2020 Formannskapet 
 
Behandling 
Ingen saker meldt til samlesak for spørsmål. 
 
 
 
 


